附件：模板
注：1、申报材料每页盖章，并加盖骑缝章，提交可编辑word版本和盖章PDF版本。
2、请按需填写中文或英文申报表。



中国—上海合作组织
数字公共产品






单位名称：                           
联 系 人：                           
手机号码：                           
电子邮箱：                           



中国-上海合作组织大数据合作中心
2025年2月

一、企业基本情况
1、申报企业情况
	企业名称
	

	办公地址
	

	联系人
	姓名
	
	手机号码
	

	
	职务
	
	电子邮箱
	

	企业简介
	（一）企业基本情况介绍
（企业规模、主营业务、市场销售等方面基本情况。）


（二）企业核心竞争力介绍
（技术、产品、解决方案等相关能力，包括优势技术、人才队伍、研发能力、实施能力、服务保障等。）

（三）企业logo（jpg、png格式）


	真实性、知识产权和可公开性承诺
	我单位申报的所有材料均真实、完整，涉及的所有内容（文字、图表、数据、照片等）均系申报企业的成果，不存在侵权行为。如有不实，愿承担相应的责任；我单位的申报材料内容可对外公开。

                  公章：
                       年   月   日
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二、申报情况
	1、数字公共产品简介

	数字公共产品名称
	

	申报行业类别
	（请从01农、林、牧、渔业；02采矿业；03制造业；04电力、热力、燃气及水生产和供应业；05建筑业；06批发和零售业；07交通运输、仓储和邮政业；08住宿和餐饮业；09信息传输、软件和信息技术服务业；10金融业；11房地产业；12租赁和商务服务业；13科学研究和技术服务业；14水利、环境和公共设施管理业；15居民服务、修理和其他服务业；16教育；17卫生和社会工作；18文化、体育和娱乐业；19公共管理、社会保障和社会组织；20国际组织中选择）

	申报技术类别
	（请从数字基础设施、数字技术方案、数字赋能应用中选择）

	已实施应用国家
	（应在上合组织成员国、观察员国或对话伙伴国家中）

	拟推广应用国家
	（应在上合组织成员国、观察员国或对话伙伴国家中）

	合作伙伴
	（机构名称、所属国家、主营业务等方面基本情况）

	曾获奖项（如有）
	

	数字公共产品总体介绍
	（限300字以内）

	2、应用效果

	应用落地情况（或预期落地情况）
	

	经济效益
（或预期经济效益）
	

	社会效益（或预期社会效益）
	

	相关图片和照片说明（图片和照片另附）
	

	是否愿意参加2025年上合论坛并发表演讲
	 是   否
	所申报内容是否可公开
	 是   否
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Attachment: Template
Note: Each page of the application form must bear the seal of the applicant’s seal, along with a cross-page seal. Both an editable Word version and a stamped PDF version must be submitted. Please fill in the declaration form in Chinese or English as required

China-Shanghai Cooperation Organization Digital Public Products




Organization Name:                             
Contact:                                      
Mobile Phone:                                 
Email:                                        




China-Shanghai Cooperation Organization Big Data Cooperation Center
February 2025


I. Organization Information
1. Applicant Information
	Organization Name
	

	Business Address
	

	Contact
	Name
	
	Mobile Phone
	

	
	Position
	
	E-mail
	

	Organization Profile
	(i) Basic Information
(Size, main businesses, market sales, etc.)


(ii) Core Competitiveness
(Technologies, products, solutions and other related capabilities, including superior technologies, human resources, R&D capabilities, implementation capabilities, service guarantees, etc.)

(iii) Organization Logo (in JPG, PNG format)


	Authenticity, Intellectual Property and Public Disclosure Commitment
	It it hereby confirmed that all materials submitted are true and complete. All content (including text, charts, data, and photos, etc.) is the result of the applicant and does not infringe on any intellectual property rights. Should any information be found to be false, we assume full responsibility. The submitted application materials can be publicly disclosed.

                          Official seal:
                                 dd/mm/yyyy



II. Application Information
	1. Digital Public Products Information

	Name of the Digital Public Products 
	

	Industry Category
	(Please select from the following: 01 Agriculture, Forestry, Animal Husbandry, and Fishery; 02 Mining; 03 Manufacturing; 04 Electricity, Heat, Gas and Water Production and Supply; 05 Construction; 06 Wholesale and Retail; 07 Transportation, Warehousing and Postal Services; 08 Accommodation and Catering; 09 Information Transmission, Software and IT Services; 10 Finance; 11 Real Estate; 12 Leasing and Business Services; 13 Scientific Research and Technical Services; 14 Water Conservancy, Environment and Public Facility Management; 15 Resident Services, Repair and Other Services; 16 Education; 17 Health and Social Work; 18 Culture, Sports and Entertainment; 19 Public Administration, Social Security and Social Organizations; 20 International Organizations)

	Technology Category
	(Please select from Digital Infrastructure, Digital Technology Solutions, and Digital Empowerment Applications)

	Application Countries
	(The tool should be applied in SCO Member States, Observer States or Dialogue Partners)

	Countries Targeted for Promotion
	(The tool should be applied in SCO Member States, Observer States or Dialogue Partners)

	Partners
	(Organization name, country, main businesses, etc.)

	Awards (if any)
	

	Overview of the Digital Public Products 
	(within 300 words)

	2. Application Results

	Application Implementation Status (Current or expected)
	

	Economic Benefits (Current or expected)
	

	Social Benefits (Current or expected)
	

	Captions of Related Pictures and Photos (Pictures and photos attached separately)
	

	Are you willing to attend the China-Shanghai Cooperation Organization Digital Technology Cooperation and Development Forum and deliver a speech?
	 Yes   No
	Can the content of the Digital Public Products be disclosed?
	 Yes   No



